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Odpowiadając na złoż Przez

Pan

Ryszard Borowicz

Radny Rady Gminy Wierzchowo

Pana interpelację (znak sprawy:  OR.0003.2.2024.PK)

dotyczącą zainstalowania drogowego  oświetlenia elektrycznego   przy  drogach gminnych  na „osiedlu

składnica"  infomuję,  że  realizacja tego  przedsięwzięcia uwarunkowana jest aspektem  finansowym,

koniecznością redukcji zużycia energii elektrycznej oraz zapisami umowy oświetleniowej.

Rozwazając  powyższą  sprawę  należy  pamiętać,  że  samorządy  z  końcem  2022  roku  zostały

zobowiązane  do  oszczędzania  energii  elektrycznej  oraz  wykazywania  oszczędności  w  stosunku  do

roku poprzedniego.

Usługa  oświetlenia  terenów  gminy  Wierzchowo  obciąza  budżet  gminy  na  kwotę  ponad  pół

miliona  złotych.  Trzeba  wziąć  pod  uwagę,  że  wprowadzona  obniżona  stawka  energii  elektrycznej

wynosząca aktualnie 693 zł/Mwh obowiązuje Vlko do końca czerwca 2024. Istnieje duza niepewność

jak będą wyglądały ceny energii elektrycznej  w drugiej  połowie tego roku.  Spekuluje  się, że od  lipca

bieżącego roku  cena energii elektrycznej wzrośnie.

Obecna  trzyletnia  umowa  na  usługę  oświetleniową  obowiązująca  do  końca  bieżącego  roku,

zakłada    możliwość    wykonania    dodatkowych    5    punktów    oświetleniowych    (wybranych    przez

Radnych), które zostały już wykonane.

Pod  koniec  2024  roku  Gmina będzie musiała zawrzeć  z  Energą Oświetlenie  Sp.  z o.o.  nową

umowę na świadczenie usługi oświetleniowej  na temie gminy Wierzchowo.  Projekt umowy praktyką

lat poprzednich będzie poddany konsultacji, w ramach których, jeżeli  środki finansowe na to pozwolą

zostanie rozważona możliwość wykonania  dodatkowych lamp.

Zaproponowana  przez  Pana  Radnego  inwestycja  dotycząca  utworzenia  nowych  punktów

oświetleniowych   na   drodze  gminnej  (dz.  nr  ewid.   465)  w  Sośnicy  zostanie  przedstawiona podczas

konsultacji nad projektem umowy, jednak wybór pozostanie już w kompetencji „nowej" Rady Gminy

Wierzchowo i Pana Wójta .
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